

Protokoll - Styrelsemöte 2023-06-05

Tid: måndag 5 juni kl. 14.00 – 15.30

Plats: Stationshuset Stuvsta

Närvarande: Anders Åhlfeldt, Britt-Marie Erlandsson, Kent Kotte, Kjäll Järvliden och Marie Cederwall

Ej närvarande: Bosse Pettersson

1. Kjäll öppnade mötet och agendan kompletterades med 3 nya Övriga punkter (Underhållning, Klaga hos kommunen och Nestor representation)
2. Kjäll valdes till ordförande och Anders valdes till sekreterare.
3. Föregående protokoll genomgicks och godkändes.
4. **Junimötet** – Kjäll fixar högtalare och musik. **Hjördis** säljer en ring med lotter. **Kjäll** fixar lottvinster och kör lite motionsgympa.
5. **Ekonomi** – Vi har fortfarande 296 betalande medlemmar enligt ekonomi-rapporteringen. *Enligt Harald idag är det 21 som inte betalt.* **Anders** ringer alla. **Marie** kommer att rapportera våra kostnader till ABF (ca 6' MåBra och 12' huvudföreningen) och så håller vi tummarna för rikligt med bidrag 😊. MåBra har fått rabatt på kyrkolokalen. Vi betalar numera bara den fasta avgift (700:- per tillfälle).
6. **Lokalsituationen** – Vi har fått svar på från kommunen (svar på min fråga till Henric): "Jag har lyft denna fråga med min överordnade chef och tyvärr har vi ingen vägvisning att ge i dagsläget. Som jag har nämnt till dig tidigare så behöver vi göra en utredning kring frågan om de pensionärslokaler som kommunen betalar hyra för, samtidigt behöver vi utreda frågan kring våra festlokaler, detta då de inte ligger under Kultur- och fritidsnämndens ansvar längre. Denna utredning har pga hög arbetsbelastning inte kunnat komma igång ännu, så idag kan vi inte ge något besked kring hur vi framåt kommer att hantera Stuvsta stationshus, så med andra ord kan vi inte heller ge någon vägledning hur ni ska göra kring er nuvarande lokal i Stuvsta centrum."
Detta var ju tråkigt men inte så himla konstigt. Detta föranleder nästa fråga: måste vi städa lokalerna själva utan att ha något "förfoganderätt". Jag ställde frågan om städning och fick följande svar: "Vi ansvarar för städningen av Stuvsta stationshus. From 10 maj städas lokalerna minst 2 ggr/vecka samt extra tillsyn på helgerna vid behov". Detta verkar inte stämma, så fortsättning följer!
7. **Cirklar** - Bokcirkeln, Qi-Gong, Boule, Skådarna och Vin är i det närmaste fullbelagda, vilket är superkul. Alla cirkelledare fortsätter under nästa år. Linedance och Bowling

planeras inför hösten. 500-kroners stödet har fallit väl ut. Vi fortsätter med det till hösten.

8. **Långsjörundan** – Vi är inbokade. Flera i styrelsen kommer att delta. Vi bör fråga alla cirkelledare. Några idéer,
 - Kent har bord och stolar
 - Kjäll har ett tält/regnskygg
 - Vi har banderoller på kontoret (skall kollas)
 - Bilder från våra cirklar ... som vi kan plasta-in!
 - Finns det gratis give-aways på distriktet/riks?
 - Ta med 3-vikta foldern och kallelse till septembermötetVi planerar mera på mötet 21/8.
9. **Resor, kultur och vandringar** – Enköping kör vi nu på onsdag. Linderholm verkar inte bli av 😞. Albanien är OK. Vikingline 4/12 (julbord), 100 platser reserverade. Vi kör också julbord lokalt på Sågbäck som vanligt. Soppteatern har varit poppis, vi bokar för hösten.
14. **Riks, distrikt och SAM-grupp** – Hemsidegruppen (ny SAM-grupp) har träffats. Vi hade mycket att prata om och träffas igen 18/8, för att demonstrera resp förenings sidor, problem och tips.
15. **Nästa möte** äger rum måndagen den 21/8 kl. 14.00
16. **Övrigt**
 - Kent har tagit fram ett underhållningsprogram för hösten ... ser mycket bra ut 😊
 - vi skall stöta-på kommunen om att montera "grindar" istället för "trappstegar" på vandringslederna i Huddinge, för att underlätta för oss seniorer i "Äldrevänlig kommun" anda.
 - PRO saknar en aktiv representant i Nestor. Britt-Marie anmäler sig frivilligt. Kjäll kollar med Kaj.

Vid protokollet


Kjäll Järvliden

Justerare


Anders Åhlfeldt